



Q K 1 8 4 7 9 8 5

CSSCI 来源期刊

国家中文核心期刊

RCCSE 中国核心学术期刊(A)

中国人文社会科学核心期刊

“复印报刊资料”重要转载来源期刊

华北地区十佳期刊

北方优秀期刊

科学管理研究

Scientific Management Research

4

2018

1981 年创刊 2018 年 8 月第 36 卷(双月刊)

ISSN1004—115X

CN15—1103/G3

万方数据

Contents

1. On the Historical Generating Logic of Xi Jin-ping's Thought of Scientific and Technological Innovation in the New Era LIU Bin(1)
2. On the evolution of the function of the special economic zone in China: from the pilot to the synergy
——Take Xiong'an as an example BIAN Ze-yang, YIN Xing-min, etc. (5)
3. The Experience and Revelation of Comprehensive National Science Center Construction
——take Shanghai Zhangjiang and Hefei as an example YE Mao, JIANG Hong, etc. (9)
4. Multi-governance and Improving the Credibility of Science and Technology Associations PAN Jian-hong, LU Pei-ling(13)
5. A Study on the Profit Allocation Model of Incentive-compatible Sci-tech Achievements Transformation GUO Ying-yuan, ZHANG Sheng (17)
6. Comparative Study on the Transformation Level of Scientific and Technological Achievements of all Provinces in China ZHU Xiao-jun, ZHAO Xu, etc. (21)
7. Review and Prospect of Integration Research of Industrial Innovation Chain and Service Chain LI Yue, ZHOU Yan, etc. (25)
8. Research on the collaborative innovation mechanism of strategic emerging industries under the background of Shared economic WANG Huan-fang, ZHANG Xing, etc. (28)
9. The Influence and Strategy Research on Developing the Cloud Manufacturing Innovation Mode YANG Xin, ZENG Zhen-xiang, etc. (32)
10. Innovation Development Model of Strategic Emerging Industry in Gansu Province under New Normal WANG Xiao-hong, LV Xuan(35)
11. A Study of Scientific and Technological Innovation at Inner Mongolia Facing New Normal Economy WU Wen-ming, ZHANG Zhi-zhong(40)
12. Research on the Effects of Increasing Comprehensive Cost on Technology Innovation HU Chuan, HU Wei(44)
13. Research on Key Shareholder's increasing behaviors Motivation under Dynamic Inherent Perspective
——based on the statistics of Gem ZHAO Shu-fang(47)
14. The research on relationship between enterprise's technology importing and independent R&D in industry upgrading DU Chuan-wen, LV Jie, (51)
15. The game relationship's analysis across the cooperative-innovation enterprises oriented towards major projects of science and technology HE Xin-wen, WANG Ru-ru(56)
16. Theory and Practice of "Three Stations Chain Link" Innovating the Development of Modern Agriculture In Whole Industry Chain;the case of apple industry ZHANG Hui-li, XIA Xian-li, etc. (60)
17. Study on Reconstruction of Agricultural Technology Diffusion System Based on "Process Control" YU Zheng-song, LI Xiao-jian, etc. (65)
18. Implementation Effectiveness Evaluation of Science and Technology Talent Policy of Henan Province Based on Factor Analysis and DEA Model WANG Ning, XU You-zhen, etc. (69)
19. Study on the cultivation of creative talents in colleges from the perspective of connotative development ZHAO Feng, XUE Lu-jie(73)
20. Research on risk avoidance of collaborative r&d projects of science and technology enterprises in talent sharing LIU Zhao-min, CHI Zhong(77)
21. Preliminary Research on Efficiency Evaluation of Venture Capital Guidance Fund ZHU Yun-huan, ZHANG Ming-xi(81)
22. Analysis of preferential tax policies for China's patent BAO Jian(85)
23. Study on the long effect mechanism and mode of technology industry chain docking technology finance LIU Jing(89)
24. Influence of Finance R&D investment on Economic Growth in Jiangsu MI Zhan, ZHENG Chui-yong(93)
25. The Study of the Trump Administration's Policy on Scientific and Technological Innovation YUAN Yong, WANG Zi-dan(97)
26. Research on the Construction Path of Global Science and Technology Innovation Center Based on Financial Support Liu Heng-Yi, SONG Xiao-wei(101)
27. Australian Experience and Inspiration on Tax Incentives of Industrial Technology Innovation Alliance XU Hai-feng(105)
28. Innovative Protection and Crisis: The Problem of Trade Secrets Trolls in American YAN Yu-chen, XU Di-feng(109)
29. Research on the Innovation of International Energy Cooperation Model under the OB&OR Strategy YU Xiao-zhong, JIAO Jian, etc. (112)
30. Research on Restricted Factors and Countermeasures of China-SCO Cooperation Countries' Technical Cooperation YANG Jia-xin(116)

科学管理研究

双月刊

第36卷 第4期

(总第225期)

2018年8月20日出版

中国学术期刊(光盘版)入编期刊

中国学术期刊综合评价数据库统计源期刊

中国期刊全文数据库全文收录期刊

中国人文社会科学引文数据库来源期刊

中文社会科学引文索引来源期刊

主管单位

内蒙古自治区科学技术厅

主办单位

内蒙古自治区软科学学会

主编:云 涛

封面设计:马丹盟

编辑出版:《科学管理研究》编辑部

编辑部地址:呼和浩特市新城西街总局街

3号科技大厦B座305室

电 话:18647960993

网 址:<http://kxgy.chinajournal.net.cn>

E-mail:18047173609@163.com

邮 编:010010

国内总发行:内蒙古邮政报刊发行局

邮发代号:16—16

国外总发行:中国国际图书贸易集团有限公司

发行代号:BM3333

刊 号:ISSN1004—115X
CN15—1103/G3

目 录

· 创新发展研究 ·

论习近平新时代科技创新思想的历史生成逻辑 刘斌(1)

中国经济特区创新功能演变:从试点到协同 卞泽阳,殷醒民,等(5)

综合性国家科学中心建设的经验与启示 以上海张江、合肥为例 叶茂,江洪,等(9)

多元治理与科技社团公信力提升 潘建红,卢佩玲(13)

· 科研管理创新 ·

激励兼容的高校科技成果转化收益分配模式研究 郭英远,张胜(17)

我国科技成果转化水平的省际比较研究 朱晓俊,赵栩,等(21)

· 产业创新研究 ·

产业创新链与服务链融合研究述评与展望 李玥,周燕,等(25)

共享经济背景下战略性新兴产业协同创新机制研究 王欢芳,张幸,等(28)

发展云制造创新模式的影响及对策研究 杨欣,曾珍香,等(32)

经济新常态下甘肃省战略性新兴产业创新发展模式探索 王晓鸿,吕璇(35)

· 区域创新研究 ·

经济新常态下的内蒙古科技创新研究 吴文明,张志忠(40)

· 企业创新研究 ·

综合成本上涨对技术创新影响的效应研究 胡川,胡威(44)

动态内生视角下关键股东增持动因研究 基于创业板的统计数据 赵淑芳(47)

产业升级中企业技术引进与自主研发关系研究 杜传文,吕洁,等(51)

面向重大科技工程的跨企业协同创新博弈关系分析 贺新闻,王如如(56)

· 农业创新研究 ·

“三站链合”创新驱动现代农业全产业链发展的理论与实践 张慧利,夏显力,等(60)

基于“过程控制”的农业技术扩散系统重构研究 于正松,李小建,等(65)

· 创新人才研究 ·

基于因子分析和DEA模型的河南省科技人才政策实施成效评估 王宁,徐友真,等(69)

内涵式发展视阈下高校创新创业人才培养研究 赵峰,薛璐婕(73)

人才共享中的科技企业合作研发风险规避研究 刘肇民,池重(77)

· 科技金融研究 ·

创业投资引导基金效率评价初步研究 朱云欢,张明喜(81)

中国专利税收优惠政策分析 包健(85)

科技产业链对接科技金融的长效机制与模式研究 刘晶(89)

财政研发投入对经济增长的影响研究 以江苏财政研发投入为例 米展,郑垂勇(93)

· 国际创新研究 ·

特朗普政府有关科技创新政策研究 袁永,王子丹(97)

基于金融支持视角的全球科创中心建设路径研究 刘恒怡,宋晓薇(101)

澳大利亚技术创新联盟税收优惠政策的经验与启示 徐海峰(105)

创新保护与危机:美国商业秘密蟑螂问题研究 闫宇晨,徐棣枫(109)

· 合作创新研究 ·

“一带一路”倡议下国际能源合作模式创新研究 余晓钟,焦健,等(112)

中国—上合组织(SCO)国家技术合作制约因素及对策研究 杨嘉歆(116)

期刊基本参数:CN15—1103/G3 * 1981 * b * A4 * 120 * zh * P * 10.00 * 1500 * 30 * 2018—04

主管单位: 内蒙古自治区科学技术厅
主办单位: 内蒙古自治区软科学研究会
编辑出版:《科学管理研究》编辑部
主编: 云 涛
编辑部地址: 呼和浩特市新城区总局街
3号科技大厦B座305室
邮 编: 010010
电 话: 18647960993
电子信箱: 18047173609@163.com
印 刷: 内蒙古政府机关印刷厂

Competent Authorities: Science and Technology Department
of Inner Mongolia Autonomous Region

Sponsored by: the Soft Science Research Board of Inner
Mongolia Autonomous Region

Edited by: Scientific Management Research Editorial Department

Editor-in-Chief: Yun Tao

Address: 305 room, scientific and technological building B,
No.3 zongju street, xincheng west street, Hohhot.

Postcode: 010010 Telephone: 18647960993

E-mail: 18047173609@163.com

Printed by: Printing House of Inner Mongolia Government

ISSN 1004-115X



0 8 >

9 771004 115007

刊 号: ISSN1004—115X
CN15—1103/G3

国内: 16—16
国外: BM3333

定 价: 10.00 元